
Zápis z jednání Rady spolku SRPŠ 

12.listopadu 2018 
 

Účastníci: 
Heda Hovorková (HH), Richard Žert, Zoja Demjanenková, Marek Smýkal, Markéta Fialová, 
Tomáš Vácha, Pavel Mašek, Ivo Halák, Silvana Ӧlveczká, Martin Řimnáč, Martina Dubská, 
Hana Křižanová, Monika Brožová, Zuzana Frčková, Ivo Halák, Jana Uhrová, Petr Hovorka 
 

1. HH prezentovala body k odsouhlasení na Valné hromadě SRPŠ 

a. Zpráva o činnosti a hospodaření SRPŠ – detail bude zaslán e-mailem 

b. Odměna účetní za přípravu účetní závěrky a zprávy o hospodaření ve výši 4.000Kč 

c. Navrhované investice k odsouhlasení: 

1 
Projekt První Republika 24.10.2018 → projekt již proběhl, radou 
SRPŠ byl odhlasován přes souhlas v e-mailu 3 000 Kč 

2 Podpora Vánočního projektu → zabezpečení akce 5 000 Kč 

3 

Podpora výroby školního časopisu 4 čísla → záštitu nad časopisem 
převzala paní zástupkyně Věra Vejražková; jedná se o podporu na 
materiál, náklady na grafiku atd; 2.500 na jedno vydání 10 000 Kč 

4 
Turnaj Sudoku (16 tříd) - výherní ceny do tříd → turnaj pro první 
stupeň proběhne 12.12.2018 5 000 Kč 

5 
Letní olympiáda (celoškolní akce) → opakování úspěšné akce 
z minulého školního roku 8 000 Kč 

6 
Podpora výtvarné a hudební výchovy II.stupeň → materiál na 
výtvarné práce, hudební nahrávky, organizace koncertů a soutěží 10 000 Kč 

7 
Mezitřídní spolupráce → projekty mezi třídami napříč různými 
ročníky 15 000 Kč 

    56 000 Kč 

K bodu c) bylo navrženo, aby byl prezentován jako celek s příklady aktivit. Celková 
částka k odsouhlasení bude zaokrouhlena a předložena Valné hromadě 
k odsouhlasení ve výši 60.000 Kč 

Bod c) byl radou odsouhlasen i s navrhovaným postupem informování na Valné 
hromadě 

Na turnaj SUDOKU jsou potřeba 4 dobrovolníci z řad rodičů pro vyhodnocení výsledků 
(12.12.2018 mezi 14-16 hod), přihlásili se: Richard Žert, Dita Balvínová, Hana 
Křižanová, Zoja Demjanenko (potvrdí v průběhu následujícího týdne), Jana Macková 
jako náhradník 

2. HH informovala o možném zjednodušení předávání příspěvků určených pro využití 
v jednotlivých třídách: 

a. Důvodem zjednodušení je „obejít“ vybírání hotovosti, plnění obálek a přenášení do 
školy. Dle sdělení účetní je možné peníze poslat na účet fyzické osobě – třídnímu 
učiteli nebo třídnímu důvěrníkovi. Třídní důvěrník si při předání třídnímu učiteli 



nechá potvrdit potvrzení o převzetí, třídní učitel je nadále povinen schraňovat a 
předat paragony pro kontrolu účetnictví. 

b. Peníze mohu být bezhotovostně odeslány na základě výkazu příchozích plateb. (Ze 
zaplacených příspěvků náleží 150 Kč za žáka do třídního fondu. Zpracování výkazu je 
v kompetenci třídního důvěrníka.) Čerpání třídního fondu je možné na základě 
„pokynu“ od třídního důvěrníka. 

c. Na základě připomínek členů rady HH prověří možnost zřízení podúčtů 
transparentního účtu s přístupovými právy/platebními kartami pro každého 
důvěrníka. 

d. V případě, že by některý důvěrník nesouhlasil s bezhotovostním převodem na 
soukromý účet, je po dohodě stále možné využít možnost předání hotovosti v obálce 
třídnímu učiteli. 

e. Platby příspěvků resp. výkazy by měly být zkompletovány do 30.11.2018, příspěvky 
budou k dispozici v prvním prosincovém týdnu (případná dřívější čerpání budou 
řešena individuálně). 

3. Další informace pro rodiče 

• SRPŠ iniciovalo realizaci projektu PAPÍR ZA PAPÍR: 

V týdnu od 19. do 25.listopadu 2018 bude do areálu školy přistaven modrý sběrný 
kontejner. Za vytěžené finance budou nakoupeny kancelářské potřeby pro celou 
školu (zejména papíry). 

• MAPA ŠKOLY: 

Projekt, který byl iniciovaný SRPŠ a naplánovaný na jaro loňského roku byl odložen 
zejména kvůli časovému konfliktu a rezignaci pana ředitele Laciny. Mapa školy 
proběhne na jaře 2019 do čtvrtletních schůzek a financována by měla být 
z prostředků zřizovatele – tak jak to bylo přislíbeno v loňském roce. 

  

4. Nové projekty SRPŠ: 

•          HH prezentovala projekt NEJEZDÍM DO ŠKOLY AUTEM a navrhla prezentovat 
projekt na valné hromadě jako projekt k dopracování a navrhnout dotaci projektu 
30.000 Kč. Členové rady vyjádřili pochybnosti o úspěchu projektu v jeho současné 
podobě, zároveň bylo konstatováno, že tuto problematiku řeší zastupitelstvo města 
Klecany. Rada se dohodla na odložení projektu – musí být detailněji zpracován a je 
potřeba více informací od všech zúčastněných stran (škola, město, rodiče, děti). 

• Další projekty nebyly diskutovány. 

5. Podklady na třídní schůzku zašle HH: 

a. Komentovaná zpráva o hospodaření, přehled činnosti 

b. Prezenční listina s přehledem bodů k odhlasování 



6. Prezenční listiny z Valné hromady: 

a. Originál je potřebné uschovat a příležitostně předat HH. 

b. Nascanovanou prezenční listinu je potřeba zaslat e-mailem nejpozději do 21.11.2018 
na adresu HH, pokud do té doby nebude předán fyzicky. 

 

Zapsala: Jana Macková 

 


